
 

 

 
 
 
Geachte commissieleden, 
 
Namens uw voorzitter, de heer J.P.A. van Rooij, nodig ik u uit voor de vergadering 
van de raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 22 januari 2014 om 16.30 
uur in de Oude Raadzaal op het Stadhuis.  
 
Afspraken en planning 

De toezeggingen van de vorige vergadering (zie besluitenlijst) staan nog open. Het is 
aan de portefeuillehouders om deze alsnog voor of tijdens de vergadering te 
honoreren, of anders aan te geven voor welke datum ze op de LTA kunnen. 
 
Op de LTA en de IM-lijst vindt u in blauw (o.m.) de voorstellen om punten af te 
voeren als zijnde afgehandeld. 

Conformstukken 

De wijziging Afvalstoffenverordening en wijziging Nadere regels en besluiten betreft 
een technische operatie, bijv. wijziging van definities en benaming n.a.v. nieuwe 
regelgeving en reorganisatie. 
 
De kredietaanvraag Basispakket Verkeersmanagement is een uitvloeisel van eerder 
door de raad genomen besluiten over Groningen Bereikbaar, de regionale en 
stedelijke bereikbaarheidsstrategie en het meerjarenprogramma V&V. Onze 
inschatting is dat hierover geen verschil van inzicht bestaat. 
 
De onttrekking van het zuidelijk deel van de Scandinaviëweg aan het openbaar 
verkeer is een operatie t.b.v. de ontwikkeling van Bauhaus. 
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Rondvraag 
 
Op verzoek van uw voorzitter wijs ik u er nogmaals op dat de rondvraag in de 
commissie NIET bedoeld is voor technische dan wel praktische vragen, die ook via 
het loket Beheer en Verkeer gesteld kunnen worden, dan wel via een telefoontje / 
mailtje richting wethouder. De commissie wordt verzocht ook in de rondvraag op 
hoofdlijnen te sturen en vooral politiek gekleurde vragen te stellen.  Rondvragen 
graag tijdig melden bij voorzitter/griffier, liefst met onderwerp. Het verdient 
aanbeveling de vragen ook vooraf reeds toe te sturen aan de wethouder, zodat hij/zij 
de beantwoording kan voorbereiden en schriftelijke beantwoording zoveel mogelijk 
kan worden voorkomen.  
 
Eventementenbeleid / Drafbaan 

Hoofdonderwerp is de ontwikkeling van een nieuw strategisch evenementenbeleid en 
een toekomstvisie op de Drafbaan. Het college heeft u eerder hierover gehoord in de 
commissievergadering van 11 september jl.. In de raad van 25 september jl. heeft de 
raad zich uitgesproken middels de motie ‘Evenementenbeleid en leefbaarheid in 
balans’ (voor de goede orde aan de agenda gehangen). In de voorliggende 
collegebrief wordt u geïnformeerd over de genomen maatregelen voor 2014, en 
worden u uitgangspunten voorgelegd voor een nieuw strategisch evenementenbeleid, 
alsmede voor een toekomstvisie voor de Drafbaan. Op basis van de nu te voeren 
discussie zal e.e.a. nader worden uitgewerkt en worden de definitieve stukken voor 
de zomer van 2014 aan u voorgelegd. 
 
In het presidium van 8 januari jl. is besloten om ook de collegebrief Jaarkalender 
grote evenementen 2014 te agenderen. Deze wordt bij de bovengenoemde discussie 
betrokken. 
 
Datzelfde geldt voor het aanwijzingsbesluit van de burgemeester inzake dance- en 
housefeesten op de locaties Stadspark / Drafbaan, Kardinge en het Ebbingekwartier. 
De fractie van Student & Stad heeft hierover schriftelijke vragen gesteld, en het lijkt 
erop dat de beantwoording van deze vragen voor de vergadering beschikbaar is.  
 
Vervangingsinvesteringen / Langcyclisch onderhoud 

Deze kredietaanvraag komt jaarlijks terug. Bijzonder is dit jaar dat vanwege het feit 
dat de raad het BORG-niveau heeft verlaagd, de meerjareninvestering in 2014 wordt 
opgeschort. Alleen de investeringen in de openbare verlichting wordt in 2014 
gedaan, en er wordt groot onderhoud uitgevoerd zoals in het meerjarenplan was 
opgenomen.  
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Helperlinie 

De Stadspartij heeft in november jl. schriftelijke vragen gesteld over de ontsluiting 
van de vroegere ‘cipierswoningen’ aan de Helperlinie. Omdat de beantwoording door 
het college niet in lijn is met de wens van de fractie wil men deze kwestie nu in de 
commissie bespreken. De heer Maat heeft hiervoor enkele bespreekpunten 
geformuleerd. 
 
Met vriendelijke groet,  
namens de voorzitter, 
 
 
 
Wolbert Meijer 
Raadsadviseur 


